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Provincieraad
Schriftelijke vraag Zitting van 

 2023_SV_00002 Schriftelijke vraag van raadslid Peter Hertog: Uitbreiding 
bos- en natuurgebieden

Schriftelijke vraag

Indiener(s):
Peter Hertog,            Vooruit          

Tijdstip van indienen:
17 januari 2023 14:00

Toelichting:
Gericht aan (deputatie / gouverneur / beiden):
Gericht aan deputatie
Duiding provinciaal belang van de vraag:
Het provinciaal bestuursakkoord voorziet 10% uitbreiding van provinciale natuur- en 
bosgebieden én een verdubbeling van de Oost-Vlaamse bosindex tegen 2030. 

Concrete vraag:
Hoeveel ha grond of bos werd er reeds aangekocht sinds het begin van de legislatuur, ten 
einde de provinciale natuur- en bosgebieden uit te breiden? Hoeveel hebben deze aankopen 
gekost? Graag opsplitsing per provinciaal bos- en natuurgebied. 
Hoeveel ha grond werd er sinds het begin van de legislatuur met provinciale middelen reeds 
aangekocht, ten einde op termijn een verdubbeling van de Oost-Vlaamse bosindex te 
realiseren? Graag een opsplitsing per grond en kostprijs. 
Hoeveel ha is er op termijn nodig om tot een verdubbeling van de provinciale bosindex te 
komen? 


